# 8D



# FAIRY LAKE BAIKAL - BLUE ICE 贝加尔湖之吻+西伯利亚 蓝眼睛





## 8 Breakfast | 5 Lunch | 5 Dinner 8 早餐 / 5 午餐 / 5 晚餐



## **3-4 Stars Accommodation**

(Subject to changes)

- Irkutsk City Center by Eastland \*\*\*\* (3 Night) 伊尔库茨克 - 万怡酒店或同级(三晚)
- Lisztyanka Krestovaya Pad Hotel \*\*\*\* (1 Night) 利斯特维扬卡 - 克莱斯托瓦亚派德酒店或同级 (一晚)
- Olkhon Baikal View Hotel \*\*\*\* (2 Nights) 奥利洪岛 - 木屋酒店或同级(两晚) • Bangkok - 4 Star Hotel \*\*\*\* (1 Night)



### HIGHLIGHTS 亮点

- Baikal Blue Ice Waterfall Blue Tears (January-March) 贝加尔湖蓝冰瀑布-蓝眼泪(1-3月)
- **Baikal Homeless Ice Truck experience** 贝加尔湖流浪者冰上卡车体验
- Ice lake hovercraft experience 冰湖气垫船体验
- · Authentic Siberian dog sledding experience 正宗西伯利亚犬狗拉雪橇体验
- Interactive experience of Russian tanks and armored vehicles 俄罗斯坦克装甲车互动体验
- Buryatia folk song and dance performance 布里亚特民族歌舞表演



# SINGAPORE # IRKUTSK

- Connecting flight from Bangkok
- Evening arrival Irkutsk, check in hotel for rest.

### 新加坡 🛪 伊尔库兹克

#### 晚餐 中式晚餐

- 从曼谷转机
- 傍晚抵达伊尔库茨克,办理酒店入住休息

## IRKUTSK-LISTVYANKA 2

## Russian Western Lunch, Russian Dinner B/L/D

- Kazan Church is a red-brick Orthodox cathedral with blue domes, known for its architecture and cultural heritage.
- Listvyanka Town A cultural and scenic area offering stunning landscapes and rich local traditions.
- **Dog Sledding Farm** Experience the thrill of dog sledding through snowy trails with a team of Siberian dog.
- Outdoor Fish Market A vibrant market offering fresh fish and seafood, with an authentic local atmosphere.
- Hovercraft on Ice Ride an ice hovercraft for a unique and exciting adventure on frozen waters.
- Chersky Mountain Bing Cable Car Enjoy breathtaking views of snow-covered mountains as you ride the cable car (Skiing is not included)
- Special entertainment programme: Ski Tube and Snowmobile Ride

## 伊尔库兹克 - 利斯特维扬卡

#### 早餐/午餐/晚餐 俄式西餐,俄罗斯餐

- **喀山教堂** 是一座红砖东正教大教堂,拥有蓝色圆顶,以其 建筑和文化遗产而闻名。
- **李斯特杨卡** 一个文化和风景优美的地方,提供壮丽的自然 景观和丰富的地方传统。
- 狗拉雪橇农场 与充满活力的西伯利亚犬一起,体验穿越雪地小径的狗拉雪橇刺激之旅。
- 露天鱼市场 一个充满活力的市场,提供新鲜的鱼类和海鲜,带有浓厚的当地氛围。
- 冰上气垫船体验 乘坐冰上气垫船,体验在冰冻水面上的独特和刺激冒险。
- 切尔斯基山滑雪场乘缆车 乘坐缆车欣赏被雪覆盖的山脉的 壮丽景色。(不包含滑雪)
- 特别娱乐项目:滑雪圈畅玩与雪地摩托之旅

## LISTVYANKA - OLKHON 3

#### Buryatia Lunch, Russian Dinner B/L/D

- Olkhon Island The largest island on Lake Baikal, known for its breathtaking landscapes and spiritual significance.
- **Burkhan Bay** A picturesque bay on Olkhon Island, famous for its beautiful beaches and crystal-clear waters.
- Cape Bay A dramatic cape on Olkhon Island offering stunning views of Lake Baikal and its surrounding scenery.
- Shaman Rock A sacred site on Olkhon Island, believed to hold spiritual power, with incredible views of the lake.
- Special inclusion of Drone Photography

## 利斯特维扬卡-奥利洪岛

#### 早餐/午餐/晚餐 鸡肉午餐,俄式晚餐

- 奥利洪岛 贝加尔湖上最大的岛屿,以其壮丽的景观和精神 意义而闻名。
- 布尔汗海湾 奥利洪岛上的一个风景如画的海湾,因美丽的 沙滩和清澈的湖水而著名。
- 角湾 奥利洪岛上的一个壮观的海角,提供贝加尔湖及其周围景色的绝美视野。
- **萨满柱** 奥利洪岛上的一个神圣之地,据信具有精神力量, 拥有令人惊叹的湖景。
- 包含无人机航拍

## OLKHON - NORTH POINT - OLKHON 4

#### Picnic Lunch, Russian Dinner B/L/D

- Lake Baikal The deepest and oldest freshwater lake in the world, known for its unique ecosystem and stunning beauty. It is recognized as a UNESCO World Heritage site for its exceptional natural value.
- Cape Khoboy A prominent cape on Lake Baikal, offering dramatic views and a popular destination for nature lovers.
- Natural Blue Ice Fall A stunning natural formation where crystal-clear blue ice cascades, with mesmerising view
- The "Wanderer" ice truck is a special vehicle that travels across the lake's surface, a one-of-a-kind experience.
- You can experience outdoor simple hot pot for lunch

## 奥利洪岛 - 北角 - 奥利洪岛

#### 早餐/午餐/晚餐 湖鱼野餐, 俄式晚餐

- **贝加尔湖** 世界上最深且最古老的淡水湖,以其独特的生态系统和壮丽的美景而闻名,被联合国教科文组织列为世界自然遗产,因其卓越的自然价值。
- **合波角** 贝加尔湖上的一个著名海角,提供壮丽的景观,是自然爱好者的热门目的地。
- **天然蓝冰瀑布** 一种令人惊叹的自然景观,清澈的蓝色冰块 形成瀑布,冬季呈现出迷人的景象。
- 流浪者冰上卡车 是一种在湖面上行驶的特殊车辆,常用于接送钓鱼者或进行冰上冒险,带来独特体验。
- 午餐能够体验户外鱼汤野餐

## OLKHON - BURYATIA - IRKUTSK 5

#### Buryatia Lunch, Chinese Dinner B/L/D

- Buryat Village A traditional village showcasing the rich culture and lifestyle of the Buryat people, located near Lake Baikal
- Buryat Folk Song and Dance Performance A vibrant cultural show featuring traditional Buryat music, singing, and dances that reflect their heritage and history.

## 奥利洪岛 - 布里亚特 - 伊尔库兹克

#### 早餐/午餐/晚餐 布里亚特餐,中式晚餐

- **布里亚特村** 一个传统村落,展示了布里亚特民族丰富的文化和生活方式,位于贝加尔湖附近。
- **布里亚特民族歌舞表演** 一场充满活力的文化表演,展现布里亚特传统音乐、歌唱和舞蹈,反映其遗产和历史。

# IRKUTSK 6

#### Chinese Lunch, Russian folklore dinner B/L/D

- Military Base with its tank armored vehicle offers a glimpse into the region's defense history, providing a unique, interactive experience.
- Church of Christthe Saviour is a 17th century church, rebuilt
  after the fire of a wooden church, one of the earliest stone
  buildings in Irkutsk
- Epiphany Church a beautiful Orthodox church, built in the Siberian Baroque style ~ is the cathedral of the Diocese of Irkutsk in the 18th-19th century
- Kirov Square a central hub in Irkutsk is surrounded by historical landmarks and vibrant local life.
- 130-year-old Wooden Hut Area offers a fascinating look at traditional Russian wooden architecture.
- Angara River flowing through the city provides scenic views and opportunities for recreational activities.
- Karl Marx Street a lively street lined with shops and cafes
  offers a taste of the local culture.

### 伊尔库兹克

#### 早餐/午餐/晚餐 中式午餐,俄罗斯歌舞晚宴

- **军事基地** 通过其坦克装甲车提供了对该地区防御历史的独特互动体验。
- 救世主教堂 17世纪建造的教堂,是木质教堂火灾后重建的,伊尔库茨克最早的石头建筑之一
- **主显节教堂** 一座美丽的东正教教堂,西伯利亚巴洛克风格的建筑~是伊尔库茨克教区18-19世纪的大教堂
- **基罗夫广场** 是伊尔库茨克的一个中心枢纽,周围有历史 遗迹和充满活力的当地生活。
- **130年历史的木屋区** 提供了对传统俄罗斯木结构建筑的迷人展示。
- **安加拉河** 流经城市,提供了美丽的景色和休闲活动的机 会。
- 卡尔·马克思大街 一条充满活力的街道,街道两旁有商店和咖啡馆,展现了当地的文化。



B

· Check in hotel and rest

伊尔库兹克莱曼谷

早餐

• 办理酒店入住休息

8 BANGKOK NSINGAPORE 曼谷 新加坡

B | 早餐



Disclaimer: Due to travel restrictions related to the COVID-19 pandemic, local religious holidays, public holidays, weather conditions, transportation, natural disasters, or other unforeseen circumstances, SEARCH TRAVEL reserves the right to make necessary adjustments to the itinerary (including changes in the order of sightseeing) to ensure the smooth progress of the trip, with or without prior notice. Please note that if the travel itinerary is affected by the aforementioned issues, refenents will not be provided. Images are for reference only. In case of any discrepancies between the Chinese and English versions of the itinerary, the Chinese version shall prevail.



#### 

3442)



**🕾** 6908 7666 🕜 8138 5033

□ enquiry@searchtravel.com.sg



≙ 101 Upper Cross Street, People's Park Centre #02-75A, S058357

# ATTRACTIONS 旅游景点



Olkhon, Russia CAPE KHOBOY 合波角



Irkutsk, Russia KAZAN CHURCH 喀山教堂



Olkhon, Russia SHAMAN ROCK 萨满岩石



Irkutsk, Russia HOVERCRAFT 冰上气垫船



Irkutsk, Russia KIROV SQUARE 基洛夫广场



Olkhon, Russia CHERSKY MOUNTAIN 切尔斯基山

For reservations or any other inquiries, please contact our staff.

